

គ្មានការភ្ញាក់ផ្អើលទេ៖

តើអ្វីទៅជាការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់?

ប្រសិនបើលោកអ្នកមិនមានការធានារ៉ាប់រងសុខភាព ឬលោកអ្នកមានគម្រោងបង់ប្រាក់វិក្កយបត្រថែទាំសុខភាពដោយខ្លួនឯង ជាទូទៅអ្នកផ្តល់សេវាកម្មថែទាំសុខភាព និងគ្រឹះស្ថានត្រូវតែផ្តល់ជូនលោកអ្នកនូវការប៉ាន់ស្មាននៃការគិតថ្លៃដែលរំពឹងទុក នៅពេលលោកអ្នកកំណត់ពេលណាត់ជួបសម្រាប់ឯកសារ ឬសេវាកម្មថែទាំសុខភាព ឬប្រសិនបើលោកអ្នកស្នើសុំការប៉ាន់ប្រមាណ។ ការណ៍នេះត្រូវបានគេហៅថា “ការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់”។

A ការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់មិនមែនជារីក្កយបត្រទេ។

ការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់បង្ហាញបញ្ជីនៃការគិតថ្លៃដែលរំពឹងទុកសម្រាប់ឯកសារ ឬសេវាកម្មពីអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬគ្រឹះស្ថានរបស់អ្នក។ ដោយសារការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់ផ្អែកលើព័ត៌មានដែលបានដឹងនៅពេលអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬគ្រឹះស្ថានរបស់អ្នកបង្កើតការប៉ាន់ប្រមាណនោះ វាមិនរាប់បញ្ចូលការចំណាយដែលមិនបានដឹង ឬមិនបានរំពឹងទុកណាមួយដែលអាចបន្ថែមនៅអំឡុងពេលព្យាបាលរបស់អ្នក។ ជាទូទៅការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់ត្រូវតែរួមបញ្ចូលការគិតថ្លៃដែលរំពឹងទុកសម្រាប់៖

- ឯកសារ ឬសេវាកម្មសំខាន់ៗ
- ឯកសារ ឬសេវាកម្មផ្សេងទៀតដែលលោកអ្នករំពឹងទុកថានឹងទទួលបានជាផ្នែកមួយនៃឯកសារ ឬសេវាកម្មសំខាន់ៗសម្រាប់រយៈពេលនៃការថែទាំសុខភាពនោះ។

ការប៉ាន់ស្មានអាចមិនរាប់បញ្ចូលរាល់ឯកសារ ឬសេវាកម្មដែលលោកអ្នកទទួលបានពីអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬគ្រឹះស្ថានផ្សេងទៀតទេ ទោះបីជាឯកសារ ឬសេវាកម្មមួយចំនួនហាក់ដូចជាបានភ្ជាប់ជាមួយសេវាកម្មដូចគ្នាក៏ដោយ។ ឧទាហរណ៍ប្រសិនបើអ្នកនឹងទទួលបានការវះកាត់នោះ ការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់អាចរួមបញ្ចូលការចំណាយលើការវះកាត់ ការប្រើថ្នាំសន្លប់ សេវាមន្ទីរពិសោធន៍ ឬការធ្វើតេស្តណាមួយ។

ក្នុងករណីខ្លះឯកសារ ឬសេវាកម្មដែលទាក់ទងនឹងការវះកាត់ ដែលត្រូវបានកំណត់ពេលដោយឡែក, ដូចជាការណាត់ជួបមុនការវះកាត់ ឬការព្យាបាលរាងកាយជាក់ស្តែងនៅក្នុងប៉ុន្មានសប្តាហ៍បន្ទាប់ពីការវះកាត់ អាចមិនត្រូវរាប់បញ្ចូលនៅក្នុងការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់នោះទេ។ លោកអ្នកនឹងទទួលបានការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់ដោយឡែកមួយនៅពេលលោកអ្នកកំណត់ពេលវេលាសម្រាប់ឯកសារ ឬសេវាកម្មទាំងនោះជាមួយនឹងអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬគ្រឹះស្ថាន ឬប្រសិនបើលោកអ្នកស្នើសុំ។

សិទ្ធិរបស់អ្នកចំពោះការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់។

អ្នកផ្តល់សេវាកម្ម និងគ្រឹះស្ថាន ត្រូវតែផ្តល់ជូនលោកអ្នកនូវការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់៖

- បន្ទាប់ពីលោកអ្នកកំណត់ពេលធាតុថែទាំសុខភាព ឬសេវាកម្ម។ ប្រសិនបើលោកអ្នកកំណត់ពេលវេលាឯកសារ ឬសេវាកម្មយ៉ាងហោចណាស់ 3 ថ្ងៃនៃថ្ងៃធ្វើការមុនកាលបរិច្ឆេទដែលអ្នកនឹងទទួលបានឯកសារ ឬសេវាកម្មនោះ អ្នកផ្តល់សេវាកម្មត្រូវតែ

ផ្តល់ជូនលោកអ្នកនូវការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់មិនយូរជាង 1 ថ្ងៃនៃថ្ងៃធ្វើការ បន្ទាប់ពីការកំណត់ពេលពេលវេលា។ ប្រសិនបើអ្នកកំណត់ពេលវេលាឯកសារ ឬសេវាកម្ម ឬស្នើសុំព័ត៌មានអំពីការចំណាយដែលមានរយៈពេលយ៉ាងហោចណាស់ 10 ថ្ងៃនៃថ្ងៃធ្វើការមុនកាលបរិច្ឆេទដែលអ្នកនឹងទទួលបានឯកសារ ឬសេវាកម្មនោះ អ្នកផ្តល់សេវាកម្មត្រូវតែផ្តល់ជូនលោកអ្នកនូវការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់មិនយូរជាង 3 ថ្ងៃនៃថ្ងៃធ្វើការ បន្ទាប់លោកអ្នកកំណត់ពេលពេលវេលា ឬស្នើសុំការប៉ាន់ស្មាននេះ។

- ហើយនោះរួមមានបញ្ជីឯកសារ ឬសេវាកម្មនីមួយៗ (ដែលមានអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម ឬគ្រឹះស្ថាន) និងព័ត៌មានលម្អិតជាក់លាក់ដូចជាលេខកូដសេវាថែទាំសុខភាព។
- តាមរបៀបមួយដែលអាចឱ្យលោកអ្នកចូលប្រើបាន ដូចជាការបោះពុម្ពធំ អក្សរមនុស្សខ្វាក់ ឯកសារឬហ្វេស៊ីលសម្លេង ឬទម្រង់ទំនាក់ទំនងផ្សេងទៀត។

អ្នកផ្តល់សេវាកម្ម និងគ្រឹះស្ថានត្រូវតែពន្យល់អំពីការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់ចំពោះលោកអ្នកតាមរយៈទូរស័ព្ទ ឬការជួបដោយផ្ទាល់ ប្រសិនបើលោកអ្នកស្នើសុំ បន្ទាប់មកពិនិត្យតាមដានការប៉ាន់ស្មានជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ (ក្រដាស ឬអេឡិចត្រូនិក) តាមទម្រង់ទំនាក់ទំនងដែលលោកអ្នកពេញចិត្ត។

រក្សាការប៉ាន់ស្មាននៅកន្លែងដែលមានសុវត្ថិភាព ដូច្នេះលោកអ្នកអាចប្រៀបធៀបវាទៅនឹងវិក្កយបត្រណាមួយដែលលោកអ្នកទទួលបាននៅពេលក្រោយ។ បន្ទាប់ពីលោកអ្នកទទួលបានវិក្កយបត្រសម្រាប់ឯកសារ ឬសេវាកម្ម ប្រសិនបើចំនួនទឹកប្រាក់ដែលបានចេញវិក្កយបត្រគឺ \$400 ដុល្លារ ឬលើសពីការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់ លោកអ្នកអាចមានសិទ្ធិក្នុងការ **ជំទាស់នឹងវិក្កយបត្រនេះ។**

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមពិនិត្យមើលឡើងវិញនូវ [ឧទាហរណ៍អំពីអ្វីដែលការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់អាចរួមបញ្ចូល \(PDF\)](#) និង [ឧទាហរណ៍នៃការប៉ាន់ស្មានដោយស្មោះត្រង់ដែលអនុវត្ត និងមិនមានលក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ដំណើរការវិវាទ \(PDF\)](#).

ការប្រាស្រ័យទាក់ទងនេះ ត្រូវបានបោះពុម្ព បានបោះពុម្ពផ្សាយ ឬបានបង្កើតឡើង និងផ្សព្វផ្សាយដោយការចំណាយលើអ្នកបង់ពន្ធបស់សហរដ្ឋអាមេរិក។

